
   

INBJUDAN 1 (2)  

Datum   

Regionkontoret 
 

2024-02-19   

  

 

     

          

          
      

      
   

 

 

 

 

 

MÖTESRUBRIK Dialogforum pensionärsorganisationer 

PLATS Sammanträdesrum Mälaren, Regionhuset ingång 4 

TIDPUNKT Måndagen den 19 februari klockan 10.00-12.00 

DELTAGARE Maria Dellham (M), ordförande dialogforum 
Regionråd 
Malin Gabrielsson (KD) regionråd 
 

PRO Västmanland 
Matti Nokelainen 

 

SPF Seniorerna Västmanland 

Lisbeth Wernersson 

SKPF Pensionärerna Västmanland 
Monica Nordvall 
Eleonor Wikman 

 

RPG Riksförbundet Pensionärsgemenskap 

Karl-Erik Andersson  

Sven-Olof Vestergren 

 

Eva Wilhelmsson, mötessekreterare 

 

  

DAGORDNING 

Ordförande inleder med inkomna frågor från deltagarna. Deltagarna ställer 

frågor och ordförande efterfrågar önskemål om informationspunkter för 

kommande dialogforum. Eleonor Wikman informerar om gemensamt projekt 

mellan SKPF, PRO och SPF som erbjuder digital utbildning för pensionärer.  

 

1 Aktuellt inom Region Västmanland  

Malin Gabrielsson presenterar sig och sina ansvarsområden som är 

specialistsjukvård, digitalisering och kost. Ny nämnd för den här 

mandatperioden Hälso- och sjukvårdsnämnden. Malin Gabrielsson 

informerar om vad arbetet som regionråd med de olika ansvarsområdena 

innebär, till exempel automatisering av schemaläggning och IT-säkerhet. 

 

 

2 Frågor från deltagarna 

Malin Gabrielsson informerar om beslutet som fattades på regionfullmäktige 

tisdagen den 13 februari om Målbild för hälso- och sjukvården i Västmanland 

2029.  Malin Gabrielsson informerar om förändrade vårdbehov då allt fler blir 
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äldre. Kapaciteten på vårdcentralerna behöver utökas, målbilden i beslutet är 

att stärka primärvården. För att kunna göra det behöver bemanning 

överföras från sjukhusen till primärvården. 

Malin Gabrielsson informerar om ett stort ekonomiskt underskott inom 

sjukvården, i det beslutade förslaget frigörs ekonomiska resurser för att satsa 

på vårdcentralerna. Ur invånarnas perspektiv ska det bli lättare att komma i 

kontakt med vårdcentralerna. I exempelvis Fagersta har man kommit i gång 

med Närvårdsteam. Det finns också möjligheter med egenmonitorering i 

hemmet. 

I Köping är fastigheterna utslitna, de behöver totalrenoveras eller byggas 

nya.  

 

3 Deltagarna önskar information om kollektivtrafik, närvård (vårdcentraler) 

friskvård och bemanningsfrågor på kommande dialogforum. 

 

4 Nästa möte: 

måndagen den 13 maj 2024 kl 15-17 

 

 

5 Övriga frågor 

Information om Hörcentralens lokalisering efterfrågas. 

 

6 Mötet avslutas 

 

 


